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Referat af Efterløn- og pensionistklubbens 

generalforsamling den 20. april 2022, kl. 15.00. 
 

 

Malta bød velkommen og var glad for, at så mange medlemmer mødte op – i 

alt 112. 

Malta oplyste, at flere medlemmer ikke husker deres medlemsnummer. Det vil 

lette ved indgangen, når man skal afkrydses. 

Der var medlemmer, som ikke havde betalt deres kontingent pr. 1. april, som 

er sidste betalingsdato ifølge klubbens vedtægt. 

 

Formanden præsenterede bestyrelsen, hvorefter generalforsamlingen blev 

påbegyndt. 

 

Dagsordenen ifølge vedtægt: 

 

• 1. valg af dirigent 

• 2. valg af referent og stemmetællere 

• 3. bestyrelsens beretning for år 2021 til godkendelse 

• 4. forelæggelse af klubbens årsregnskab 2021 til godkendelse 

• 5. behandling af indkomne forslag samt kontingentfastsættelse 

• 6. valg af formand (ulige år) 

• 7a. valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 

• 7b. valg af revisorer og en suppleant 

• 8. eventuelt 

 

 

1.  Valg af dirigent. 

     Bestyrelsen foreslår valg af Bit Jensen, da der ikke var andre forslag, blev Bit  

valgt. 

     Bit konstaterede, at generalforsamlingen var lovlig indkaldt, og at dagsorden 

var i overensstemmelse med klubbens vedtægt. 

 

2.  Valg af referent og stemmetællere. 

     Bestyrelsen foreslår sekretær Poul Sterby, som blev valgt. Der blev ikke valgt 

stemmetællere. Hvis behovet herfor opstår, gennemføres valg. 

3.  Bestyrelsens beretning for året 2021. 

    Malta kunne konkludere, at der ikke havde været aktivitet i foråret 2021 på 

grund af coronavirus. 
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Sommerudflugten til Odense blev gennemført den 1. september 2021 med 133 

deltagere. 

I efteråret måtte opstartsfesten den 10. september aflyses og blev flyttet til den 

29. oktober. 

Klubbens bankospil sidst i november blev tillige aflyst som følge af coronaen. 

Torsdagsklubben er pr. 1. januar 2022 flyttet til Østergades Forsamlingshus. 

Formanden omtalte herefter klubbens hjemmeside og bestyrelsens opfattelse af 

klubbens fremtidige aktiviteter. 

Klubbens sponsorer var ikke benyttet de seneste 2 år. Der er holdt kontakt med 

sponsorerne via julebreve.  

Formanden efterlyste, at medlemmerne lader sig registrere som medhjælpende 

hånd, så bestyrelsen har nogen at vælge imellem, når der er behov herfor i 

forbindelse med opstilling af borde og efterfølgende oprydning, så det ikke altid 

er de samme medlemmer, der deltager. 

Som afslutning på sin beretning takkede formanden for godt samarbejde i 

bestyrelsen og ønskede, at der var medlemmer, som vil deltage i 

bestyrelsesarbejdet. 

Beretningen blev godkendt, uden nogen spørgsmål og kommentar. 

 

4.  Fremlæggelse af årsregnskab for 2021. 

    Malta gennemgik nøje regnskabet, der udviste et underskud på kr. 19.356,55 

kr. 

Årsagen til underskuddet var kontingentfritagelse for 2021 og ingen aktivitet i 

foråret 2021. 

Klubben har fået 30 nye medlemmer, og medlemstallet var pr. 31. december 

2021 på 375 medlemmer. Tilskud fra Middelfart Kommune udgjorde kr. 60 pr. 

medlem. 

Udgifterne bestod af en nettoudgift på kr. 22813 til sommerudflugten. 

Generalforsamlingen havde kostet kr. 11.139. Udgiften til foredragsholdere 

beløb sig til kr. 8.910. 

Årsregnskabet udviste ultimo 2021 en egenkapital på kr. 122.974. 

Årsregnskabet blev godkendt uden kommentarer. 

 

 

 

5.  Indkomne forslag og kontingentfastsættelse. 

    Der var ingen indkomne forslag. 

Malta gennemgik perioderegnskab pr. 3. april 2022 og budget for året 2022. 

På den baggrund ønsker bestyrelsen uændret kontingent for 2023 på kr. 50 pr. 

medlem. 
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Kontingentet for 2023 blev vedtaget til de foreslåede kr. 50 pr. medlem. 

 

6.  Valg af formand, ulige år. 

    Punktet er ikke aktuelt i indeværende år. 

 

7a. Valg af bestyrelsesmedlemmer, og suppleanter. 

     Bestyrelsesmedlemmer Poul Sterby og Inge Bertelsen er begge på valg, men 

modtager ikke genvalg. 

Nyvalgte bestyrelsesmedlemmer blev Karen Rasmussen og Bitten Madsen. 

 

Suppleant Bodil Rasmussen er ikke på valg. Inge Bertelsen var i løbet af året 

indtrådt i bestyrelsen. Nyvalgt suppleant blev Bente Petersen. 

 

7b. Valg af revisorer og suppleant. 

     Doris Mathisen og Kirsten Nielsen blev genvalgt. 

Nyvalgt revisorsuppleant blev Jørgen Lorentsen, i stedet for Anni Christensen. 

 

8.  Eventuelt. 

    Der var ingen kommentarer. 

 

Malta takkede dirigenten med 2 flasker vin for god styring af 

generalforsamlingen. 

 

Tove takkede de to afgående bestyrelsesmedlemmer for deres indsats i 

bestyrelsen. 

Malta overrakte en gavekurv til de to afgående bestyrelsesmedlemmer Inge og 

Poul. 

 

Generalforsamlingen sluttede ca. kl. 16.00. 

 

Den 22. april 2022    Godkendt 

Referent     Dirigent 

Poul Sterby    Bit Jensen  

    

 

 

                                                                                                                               


